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SLOVENSKO/UKRAJINA: V tomto Joxovom článku
https://oracle911blog.wordpress.com/2022/03/19/pani-fico-blaha-a-sotak-a-plac-nanajskych-chlapcek
ov/ zazneli viaceré zaujímavé informácie, a takisto aj v príspevkoch diskutujúcich.

Dalo by sa na to reagovať aj priamo vo vlákne, no vzhľadom na obšírnosť témy a aj ďalšie uhly
pohľadu, by diskusia narástla do neprehľadných rozmerov.

ad. S-300

Je jednoznačné, nech si J.Naď hovorí, čo chce, že naša S-300-ka bola odsunutá zo Slovenska na
Ukrajinu. Holandská a nemecká tlač predsa jasne píše, že Patrioty z Holandska dostaneme za
Ukrajine poskytnutú našu S-300-ku. A prvý Patriot z Holandska už je tu.

To, že naša S-300 skončila na Ukrajine (a pravdepodobne aj skončila – viď. správa MO RF o likvidácii
troch komplexov S-300 hneď v deň presunu), je dobré alebo zlé?

 

 

Ako pre koho… Veľmi zlé pre tých poskokov USA, ktorí to nariadili.

Zlé aj pre Slovensko? Ako sa to vezme. Jednoznačne zlé pre dnešné Slovensko v tej podobe, ako ho
prezentujú v očiach svetovej verejnosti slovenské fašistické „elity“…, a pre všetkých tých, ktorí ich
v tejto činnosti poškodzovania a likvidácie Slovenska podporujú. Vrana k vrane sadá, rovný rovného
si hľadá. A v roku 2014 v Kyjeve došlo k fašistickému puču. Masky fašistov na Slovensku padli,
a padnú ešte ďalším.

No, jednoznačne dobré pre budúcnosť Slovenska, budúcnosť načrtnutú v sérii článkov „Za právne
a sociálne spravodlivý štát“.

Rusko jednoznačne varovalo, aby zahraničie nevstupovalo do konfliktu na Ukrajine, a vládne „elity“
Slovenska to nerešpektovali, takže za to ponesú zodpovednosť a aj Slovensko ako také. V dôsledku
toho sa špeciálna operácia denacifikácie a demilitarizácie na našich východných hraniciach
nezastaví. Tým netvrdím, že sem nabehne ruská armáda a začne to čistiť od podlahy ako na Ukrajine
(aj keď sa to koniec-koncov vylúčiť nedá), táto operácia môže mať mnoho podôb a scenárov.

Je jednoznačne dobré, že komplex S-300 bol zo Slovenska odvezený. Možno si niekto poklepe
na čelo, že Popolvárovi šiblo. No, dajme si to do súvisu už len s udalosťou pádu dronu sovietskej
výroby pri  Záhrebe z pred pár dní. Bol to odkaz – to všetci vieme. Jednu rovinu tohto odkazu
pochopíme, ak si uvedomíme, že cez ktoré krajiny do Chorvátska letel – cez štáty, ktoré vo výzbroji

https://cz24.news/oracle-blog-s-300-a-nielen/
https://oracle911blog.wordpress.com/2022/03/19/pani-fico-blaha-a-sotak-a-plac-nanajskych-chlapcekov/
https://oracle911blog.wordpress.com/2022/03/19/pani-fico-blaha-a-sotak-a-plac-nanajskych-chlapcekov/
https://cz24.news/donate/


S-300 nemajú… Nech majú hocičo iné, podstatné je to, že ten dron cez to bez problémov preletel
(nezaregistrovali to, prižmúrili oči… – je to jedno – proste ten dron cez to bez ujmy preletel.)

Preletel by aj cez štáty, disponujúce komplexom S-300?

Alebo položím otázku takto: Preletelo by niečo sovietskej výroby cez štát, disponujúci komplexom
S-300? Cez štát, ktorý má takú fašistickú vládu ako Slovensko a takých USA riťolezov na poste
ministra obrany ako je J.Naď a takú agentku cudzej moci na poste prezidenta ako je Z.Čaputová
(najvyšší veliteľ OS Slovenska v prípade vojny)? Cez štát, ktorého vláda presunom vlastného
komplexu S-300 do výzbroje kyjevskej fašistickej chunty vlastný štát a jeho obyvateľstvo zatiahla bez
mihnutia oka do vojenského konfliktu po boku fašistov? Tých fašistov, ktorých predkovia v divízii SS
Galícia vypaľovali naše dediny a vraždili našich ľudí po potlačení SNP?

Vďaka Bohu, že S-300 už na Slovensku nie je!

S-300 spoľahlivo detekuje a zostreľuje aj vtedy, keď komplex Patriot zlyhá (viď. napr. jeho
nespoľahlivosť v Jemensko – Saudsko-arabskom konflikte…).

Vďaka Bohu, S-300 v rukách bláznivých hazardérov a zapredancov – J.Naďa a Z. Čaputovej už viac
nie je…

A v ich rukách nie sú ani komplexy Patriot, obsluhovať ich budú vojaci z materských krajín.
Takže aj v prípade, keby sa niečo zomlelo, na Rusov nebude strieľať Slovák. No také niečo sa
nezomelie.

Tie tri sľúbené komplexy Patriot za S-300 sú z Holandska. Prečo práve z Holandska? Už docvaklo?

A na východnej hranici zase komplexy Patriot obsluhujú Nemci. Prečo práve Nemci? Popremýšľajte,
ale iba tak pre seba, nie nahlas. (Možno mnohým z vás to dôjde, ak popremýšľajú nad slovami
P.Weisa v tomto článku https://akw.sk/rozne/nebojte-sa/: „Vo svete pravdy existuje aj odpustenie a
súcit.“ (a náprava chýb, krívd a previnení z minulosti. Preto na minulosť úplne nekašlite, berte si
z nej ponaučenie a porozumenie toho, čo sa deje práve dnes. Len sa pritom v tej minulosti
nezabudnite – žiť treba tu a teraz, pretože minulosť nezmeníš. – dopl. Popolvár)

Ad. Soták a klub 500 – ozvali sa, lebo si uvedomili, že to už nie je len o užívaní si moci malých
fašistov, šikanujúcich vlastných zamestnancov nezmyselnými covid opatreniami, ale že oni, malí
fašisti, sa stávajú obeťami fašistov mocnejších, než sú oni sami – a tak sa začali ozývať. Uvidíme, ako
skutočne majú na srdci blaho Slovenska a slovenských pracujúcich – lákadlo lacnej pracovnej sily
z Ukrajiny a ešte k tomu štátna podpora… Reči sa hovoria a chlieb sa je. Už blízka budúcnosť preverí
úprimnosť ich slov – po ovocí poznáte ich…

Ad. R.Fico, Ľ.Blaha – páni ja viem, že ste mali plán. Aj Naď a Mikulec vedeli, že ste mali plán – to
preto sa vám tak rehotali do tváre, keď Rusko spustilo špeciálnu operáciu na Ukrajine 24. februára,
pretože týmto narušilo váš plán. To preto ste potrebovali pár dní na zorientovanie sa a spamätanie sa
zo šoku: „A čo teraz?!!“

Jox vám dáva dobrú radu, a to opakovane: „Otvorte okamžite kádrové výťahy formou výberového
konania na špičku funkcií v SMERE. Potrebujete teraz ľudí, ktorí majú reálne skúsenosti s riadením
(a ktorí sú proslovensky orientovaní – blaho štátu a obyvateľstva nie sú pre nich len prázdne slová.
Len takto získate dôveru obyvateľstva.  – dopl. Popolvár)! Dokedy chcete používať metódy nanajských
chlapčekov? Ak chcete nájsť účinný spôsob pomoci národu, viete, aký je. Hovoríme o tom už rok a
pol. Je len na vás, ako s nim naložíte.“
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Aj Popolvár vám radí, počúvnite túto Joxovu radu. Prečo? Pretože, ako na Ukrajine, tak aj na
Slovensku (a min. ešte v Poľsku a Čechách (v Maďarsku podľa toho, ako dopadnú parlamentné
voľby)) to nebude len o defašizácii, ale aj o deoligarchizácii, viď. tu:
https://ksbforum.eu/index.php?u=/topic/5021/zpr-aacute-vy-z-fronty-2/2#post-63649

Články Vízia a následná séria Za právne a sociálne spravodlivý štát sú zverejnené na tomto blogu už
vyše roka…

Doba sa mení. Buď kráčate s dobou, alebo sa stávate minulosťou!

Ja viem, že ste už unavení, pán Fico, ale v najťažších chvíľach vždy príde pomocná ruka. Aj teraz
príde, a nebuďte prekvapený, koho ruka Vás otcovsky potľapká po pleci, poskytne radu, pomoc
a povzbudenie.

Ad. Kulturblog a ich posledné ozvučenie zločinov partizánov na území Slovenska. Nechajme ich
hovoriť, pozorne počúvajme, a, predovšetkým, sami si hľadajme a preverujme informácie o tej dobe
a šírme ich, pretože v jednom mal ten chalan pravdu: propaganda ČSSR glorifikovala úlohu a činnosť
partizánov na území Slovenska pred i počas SNP, a nejako opomenúvala podstatnú úlohu a hrdinstvo
slovenských vojakov a ich veliteľov. Som zvedavý, či v súvislosti so SNP spomenie kulturblog aj
zločiny USA bombardovaním infraštruktúry a civilných objektov, aby oslabilo, ba priam udusilo SNP
hneď v zárodku, a tak znemožnilo rýchly prechod frontu územím Slovenska – to by Čevená armáda
fakt došla až do Le Mans…
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